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A	continuació	es	recullen	les	
propostes	i	demandes	de	la	
ciutadania	realitzades	en	el	marc	
del	Consell	de	Barri	del	Coll	
celebrat	el	passat	dilluns	9	de	
novembre	de	2015	a	les	19	h	a	
l’escola	Montseny.	

	
	
	
	
	

• Les	intervencions	apareixen	en	el	mateix	ordre	en	què	foren	
plantejades	i,	en	cas	que	aquestes	hagueren	estat	múltiples,	s’han	
numerat	(1.1,	1.2,	1.3...).	

	
• Trobareu	les	respostes	i	detall	de	les	actuacions	realitzades	arran	de	
les	vostres	peticions	a	la	darrera	columna.	S’indica	en	cursiva,	si	
s’escau,	la	resposta	inicial	realitzada	en	el	decurs	del	propi	Consell	de	
Barri.	

	
• Aquest	és	un	document	de	treball,	en	cap	cas,	una	transcripció	literal	
del	Consell.	El	document	recull	només	les	intervencions	susceptibles	
de	tenir	resposta,	gestió		o	actuació,			per	a	més	informació	us	
recordem	que	el	Consell	de	Barri	va	ser	emès	en	streaming	i	que	està	
disponible	en	aquest	mateix	apartat	del	nostre	web.	
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1	 Es	sol·licita	informació	del	projecte	dels	
camins	escolars	i	s’evidencien	els	
problemes	de	seguretat	i	circulació	fent	
referència	a	l’escola	Mare	de	Déu	del	Coll.	

Us	informem	que	la	realització	d’aquesta	actuació	és	una	prioritat	del	mandat.	Per	
aquest	motiu	s’ha	inclòs	en	el	document	base	inicial	que	es	presenta	com	a	proposta	
de	PAD	2016-2019	(Pla	d’Actuació	de	Districte).	A	partir	d’aquest	document,	s’hi	
afegiran	o	modificaran	les	aportacions	que	faci	la	ciutadania	dins	el	procés	de	
participació	de	PAM-PAD	2016-2019.	
	

2.1	 Es	considera	que	estan	malament	ubicades	
les	pilones	col·locades	al	c.	Pere	Llobet.	

Us	informem	que	ja	s'ha	contractat	el	canvi	d’ubicació	de	les	pilones.	Es	preveu	
realitzar	aquest	canvi	durant	el	mes	de	febrer.	 	
	

2.2	 S’informa	que	el	parterre	del	c.	Portell	no	
té	plantes	i	que	està	sempre	inundat	doncs	
el	rec	no	funciona	correctament.	

Us	informem	que	a	la	visita	realitzada	el	passat	mes	de	desembre	del	2015,	es	va	
comprovar	que	el	rec	estava	bé.	D’altra	banda,	s'ha	sol·licitat	a	Parcs	i	Jardins	la	
millora	del	seu	manteniment.	
	

2.3	 Tanmateix	el	parterre	del	c.	Portell	/	c.	
Ceuta	s’inunda	sovint	degut	a	la	poca	
alçada	que	té.	

Us	informem	que	es	tracta	d’un	mur	en	què	hi	creix	la	vegetació,	i	no	té	la	
qualificació	de	parterre.	Per	això,	no	gaudeix	del	manteniment	requerit.	S’ha	inclòs	la	
millora	en	el	projecte	d’actuació	de	la	zona.		
	

3.1	 Es	posa	de	manifest	que	el	sentit	de	
direcció	única	del	c.	Pere	Llobet	provoca	
que	entri	el	trànsit	del	c.	Tirso.	

RESPOSTA	INICIAL.	El	Regidor	reconeix	que	és	un	tema	recurrent	i	que	s'ha	de	
treballar	conjuntament.	Es	treballarà	en	el	marc	de	la	Comissió	d'Urbanisme.	
	
Us	informem	que	la	realització	d’aquesta	actuació	és	una	prioritat	del	mandat.	Per	
aquest	motiu	s’ha	inclòs	en	el	document	base	inicial	que	es	presenta	com	a	proposta	
de	PAD	2016-2019	(Pla	d’Actuació	de	Districte).	A	partir	d’aquest	document	
s’afegiran	o	modificaran	les	aportacions	que	faci	la	ciutadania	dins	el	procés	de	
participació	de	PAM-PAD	2016-2019.		
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3.2	 Es	sol·licita	la	neteja	del	solar	del	c.	Pere	
Llobet,	7.	Les	condicions	en	què	es	troba	
provoquen	problemes	d'insalubritat.	Es	
dóna	informació	personal	del	propietari	
així	com	de	les	diverses	denúncies	fetes	
amb	anterioritat.	
	

Us	informem	que	el	Departament	de	Llicències	del	Districte	va	fer	el	requeriment	
escaient	i	es	farà	un	seguiment	del	tema	per	activar,	en	cas	necessari,	futures	
accions.	

4.1	 S’indica	que	la	il·luminació	de	l’escola	
Virolai	és	excessiva,	provocant	molèsties	al	
veïnatge.		

Us	informem	que	el	passat	18	de	gener	l'escola	Virolai	va	comunicar	al	Districte	que	
ja	han	executat	correccions	concretes	(disminució	del	50%	de	la	il·luminació	de	la	
pista	de	bàsquet)	per	tal	de	pal·liar	les	molèsties	al	seu	entorn.	
	

4.2	 S’evidencia	que	la	manca	de	fitons	al	c.	Pau	
Ferran	permet	que	els	vehicles	estacionin	a	
la	vorera	dificultant	el	pas	dels	vianants.		

RESPOSTA	INICIAL.	El	Regidor	reconeix	que	és	un	tema	recurrent	i	que	s'ha	de	
treballar.	
	
Us	informem	que	ja	s'ha	contractat	aquesta	actuació	i	que	la	seva	execució	està	
prevista	per	al	mes	de	febrer.	
	

5.1	 Es	reclama	la	reurbanització	del	pg.	Mare	
de	Déu	del	Coll	en	el	tram	que	va	de	la	pl.	
Mons	al	c.	Santuari	

RESPOSTA	INICIAL.	El	Gerent	indica	que	s’ha	encarregat	un	estudi	al	respecte	i	que,	un	
cop	finalitzat,	es	comunicarà	el	seu	resultat.	
	
Us	informem	que	la	seva	demanda	ha	estat	incorporada	dins	de	la	plataforma	digital	
que	recull	les	propostes	per	a	les	actuacions	de	PAD	2016-2019	(Pla	d’Actuació	de	
Districte).	Des	d’aquesta	plataforma	podrà	rebre	el	suport	d’altres	persones	que	
comparteixin	el	mateix	interès	o	necessitat.	
	

5.2	 S’informa	de	les	filtracions	d’aigua	al	seu	
domicili	quan	plou.	
	

Us	informem	es	programarà	una	visita	al	mes	de	febrer	per	a	orientar-vos.	
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5.3	 S’evidencien	les	repercussions	de	la	
retirada	de	la	línia	d’autobús	22,	tant	a	
nivell	laboral	com	escolar,	i	d'accés	als	
serveis	de	salut.	

RESPOSTA	INICIAL.	El	Conseller	de	barri	indica	que	es	tracta	d’una	situació	d'impàs	
fins	que	estigui	implantada	la	4a	fase	de	la	nova	xarxa	de	busos	i	que,	des	del	Districte,	
es	farà	seguiment	juntament	amb	Mobilitat	per	tal	de	minimitzar	les	dificultats	del	
canvi.	
	
Us	informem	que	el	passat	17	de	desembre	es	va	convocar	una	segona	sessió	de	
retorn	de	les	propostes	realitzades	pel	veïnat	en	relació	a	la	4a	fase	de	la	nova	xarxa	
de	Bus.	Els	serveis	de	mobilitat	de	l'Ajuntament	van	recollir	de	nou	la	proposta	del	
veïnat	de	mantenir	l'actual	ruta	del	22	i,	des	del	Districte,	s'ha	instat	a	revalorar	la	
proposta.	Actualment	s'espera	la	seva	resposta.	
	

6.1	 El	nom	Mare	de	Déu	del	Coll	fa	referència	
tant	a	un	carrer	com	a	un	passeig	a	la	zona.	

RESPOSTA	INICIAL.	El	Conseller	de	barri	convida	a	la	persona	que	ha	fet	la	demanda	a	
participar	a	la	Comissió	d’Urbanisme	de	la	Taula	Comunitària	del	Coll	en	la	qual	es	
valorarà	la	proposta.	Si	s’escau,	es	farà	arribar	a	la	Taula	de	Nomenclàtor	de	Gràcia	i,	
si	així	es	decideix,	passaria	posteriorment	a	la	de	Nomenclàtor	de	Barcelona.	
	
Us	informem	que	a	l’any	2009	ja	va	ser	motiu	d’estudi	aquest	tema	amb	opinions	
oposades	per	part	dels	veïns.	Tanmateix	es	tornarà	a	plantejar	la	seva	proposta	a	la	
Comissió	d’Urbanisme	de	la	Taula	Comunitària	del	Coll.	
	

6.2	 Es	recorda	que	s’havia	demanat	cita	al	
Regidor	Sr.	Raimundo	Viejo.	

Us	comuniquem	que	en	breu	ens	posarem	en	contacte	amb	vostè	respecte	de	la	seva	
sol·licitud	d’entrevista	amb	el	Regidor.	
	

7.1	 Full	de	petició	veïnal	canalitzat	per	
l'Associació	de	Veïns	

RESPOSTA	INICIAL.	El	Conseller	recorda	els	diferents	canals	de	comunicació	que	
l’Ajuntament	posa	a	disposició	de	les	entitats	i	li	dóna	la	paraula.	
	

7.2	 Es	reivindica	el	pressupost	pendent	
corresponent	a	la	Llei	de	barris.	

Us	informem	que	el	barri	del	Coll	va	acollir-se	a	la	convocatòria	de	2007	com	a	
beneficiari	dels	ajuts	econòmics	de	la	Llei	de	barris.	El	pressupost	es	va	assignar	als	
diferents	projectes	que	es	van	realitzar	al	barri	del	Coll.	
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7.3	 Es	pregunta	on	van	a	parar	els	beneficis	del	
Park	Güell.	

Us	informem	que	s’han	determinat	els	projectes	prioritaris	i	de	millora	per	als	barris	
fronterers	al	Park	Güell	amb	una	temporalitat	de	planificació	2016-2017	que	seran	
finançats	amb	aquests	ingressos.	
	

7.4	 Obres	acabades	i	no	inaugurades:	mirador	
de	Joan	Sales.	
	

Us	informem	que	la	seva	execució	està	prevista	per	al	primer	trimestre	de	2016.	

7.5	 Es	recorda	que	s’havia	arribat	a	l’acord	
d’anomenar	Maria	Mullerat	a	l’espai	
d’estada	La	Papallona.	
	

Us	informem	que	la	Comissió	de	Nomenclàtor	de	Gràcia	ja	ha	fet	la	proposta	a	la	
Comissió	de	Nomenclàtor	de	ciutat.	

7.6	 Es	reivindica	el	no	soterrament	de	les	
línies	aèries	del	c.	Bonifaç	i	c.	Pau	Ferran.	
	

Us	informem	que	aquest	tema	ja	està	resolt.	
	

7.7	 Escales	habitatge	c/	Pau	Ferran.		 Us	informem	que	aquest	tema	ja	està	resolt.	
	

7.8	 Es	demana	la	urbanització	de	la	pl.	Mons.	 Us	informem	que	la	seva	demanda	ha	estat	incorporada	dins	de	la	plataforma	digital	
que	recull	les	propostes	per	a	les	actuacions	de	PAD	2016-2019	(Pla	d’Actuació	de	
Districte).	Des	d’aquesta	plataforma	podrà	rebre	el	suport	d’altres	persones	que	
comparteixin	el	mateix	interès	o	necessitat.	
	

7.9	 Es	proposa	un	estudi	integral	de	la	
mobilitat	del	barri	fent	referència	a	un	
camí	escolar	i	presència	de	la	Guàrdia	
Urbana	en	les	hores	d’entrada	i	sortida	dels	
infants	a	l’escola	Mare	de	Déu	del	Coll.	
	

Us	informem	que	la	seva	demanda	ha	estat	incorporada	dins	de	la	plataforma	digital	
que	recull	les	propostes	per	a	les	actuacions	de	PAD	2016-2019	(Pla	d’Actuació	de	
Districte).	Des	d’aquesta	plataforma	podrà	rebre	el	suport	d’altres	persones	que	
comparteixin	el	mateix	interès	o	necessitat.	
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7.10	 S’apunta	la	necessitat	de	dinamitzar	el	
circuït	de	gimnàstica	per	a	la	gent	gran	del	
parc	de	la	Creueta	del	Coll.	
	

Us	informem	que	va	començar	el	passat	20	de	gener.	

7.11	 Es	demana	conèixer	qui	va	donar	el	permís	
per	col·locar	el	símbol	de	la	creu	al	parc	de	
la	Creueta	del	Coll.	Tanmateix	es	
puntualitza	que	aquest	no	té	res	a	veure	
amb	la	història	del	parc.	
	

Segons	diverses	fons	bibliogràfiques	s’ha	constatat	que	la	creu,	anomenada	la	
“creueta	del	Collado”,	va	ser	col·locada	l’any	2000	arran	d’una	iniciativa	veïnal.	

7.12	 Es	proposa	reactivar	el	pessebre	del	Sr.	
Pinyol	i	fer-ho	a	través	de	les	Comissions	
de	Cultura	i	Cohesió	Social.	
	

Volem	fer	palès	l'interès	de	la	Comissió	de	Cultura	en	recuperar	celebracions	i	
símbols	per	tal	de	visualitzar,	encara	més,	la	història	i	identitat	del	barri.	

7.13	 Es	sol·licita	el	canvi	dels	bancs	del	parc	de	
la	Creueta	del	Coll.	
	

Us	informem	que	ja	s'han	canviat	els	6	bancs	que	envolten	el	circuit	de	gimnàstica	
per	a	la	gent	gran	del	parc.	

7.14	 Reivindica	que	la	Festa	Major	del	barri	es	
celebri	al	setembre	coincidint	amb	la	festa	
eclesiàstica.	
	

És	una	reivindicació	que	no	es	verbalitza	en	altres	espais.	Facultar	a	la	comissió	de	
cultura	amb	un	pressupost	propi	per	la	realització	de	la	Festa	Major.	

7.15	 En	l’àmbit	de	Serveis	Socials,,	es	reivindica	
la	utilització	dels	espais	del	Centre	de	
Serveis	Socials	per	part	dels	joves.	
	

Us	informem	que	es	plantejarà	la	distribució	d'usos	dels	espais	de	l'actual	CSS	Coll-
Vallcarca-La	Salut	per	tenir	una	proposta	concreta	quan	es	faci	el	trasllat	definitiu	
del	servei.	
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7.16	 Es	demana	instal·lar	mecanismes	
d’absorció	de	l’aigua	al	arbres	ubicats	a	les	
parades	de	bus.	
	

Us	informem	que	no	és	una	actuació	d’ofici	i	que	es	programaran	visites	per	
identificar	els	arbres	que	no	absorbeixen	correctament	l’aigua.	

7.17	 Es	denuncia	que	les	escales	ubicades	al	pg.	
Mare	de	Déu	del	Coll	amb	el	c.	Baró	de	la	
Barre	són	perilloses	i	es	demana	canviar-
les	per	una	rampa.	

Us	comuniquem	que,	en	el	marc	del	procés	participatiu	del	PAM-PAD	2016-2019	
(Pla	d’Actuació	Municipal	-	Pla	d’Actuació	de	Districte)	s’activarà	una	plataforma	
digital	per	incloure	aquelles	propostes	que	no	han	estat	prèviament	incorporades	
dins	el	document	inicial	de	PAD	2016-2019.	Us	convidem	a	afegir-hi	la	seva	
demanda,	la	qual	podrà	rebre	el	suport	d’altres	persones	que	comparteixin	el	mateix	
interès	o	necessitat	per	desenvolupar	l’actuació.		
	

7.18	 Es	demana	dignificar	el	Santuari	de	la	Mare	
de	Déu	del	Coll	en	dies	de	celebració	
religiosa	o	popular.	Tanmateix	s’apunta	
que	cal	dignificar-ne	la	imatge	i	la	seva	
història.	
	

Us	informem	que	la	titularitat	del	Santuari	és	de	les	Missioneres	dels	Sagrats	Cors	de	
Jesús	i	Maria	i,	per	tant,	no	existeix	competència	municipal	en	la	conservació	de	
l'edifici.	

7.19	 S’apunta	la	necessitat	d’un	relleu	
generacional	al	Banc	d’Aliments.	Cal	
parlar-ho	amb	Càrites.	
	

Us	informem	que	es	crearà	una	taula	transversal	i	interinstitucional	per	dissenyar	el	
Projecte	de	Banc	d'Aliments.	

7.20	 Es	demana	informació	sobre	el	futur	
equipament	de	l’antic	Consolat	de	
Dinamarca.	
	

Us	informem	que	la	Taula	de	Treball	de	Vallcarca	desenvoluparà	el	Programa	
Funcional	del	nou	equipament.	

7.21	 Es	reivindica,	com	a	un	tema	històric,	la	
parada	del	bus	V-17	a	la	Rambla	del	Prat.	

Us	informem	que	el	passat	14	de	gener	es	va	traslladat	aquesta	petició	a	Mobilitat.	



	9	

7.22	 Es	pregunta	per	la	possible	afectació	del	
bus	87	en	la	nova	xarxa	d’autobusos	de	la	
ciutat.	
	

Us	informem	que	el	bus	87	és	un	bus	de	barri,	i	per	tant,	no	es	preveu	que	tingui	cap	
afectació.	

7.23	 Es	vol	conèixer	si	els	traçats	de	telefonia	
mòbil	i	fibra	òptica	depenen	d’informes	
municipals.	
	

Us	informem	que	l'Ajuntament	té	coneixement	i	realitza	el	seguiment	de	les	
diferents	canalitzacions	pel	traçat	de	les	xarxes	de	telefonia.	

7.24	 Es	demana	informació	sobre	l'actuació	
municipal	que	s'està	portant	a	terme	als	
solars	ocupats	del	c.	Móra	d'Ebre	i	el	pg.	
Mare	de	Déu	del	Coll.	
	

Us	informem	que	existeix	una	Taula	Tècnica	amb	diferents	serveis	municipals	per	
fer	diagnòstic,	accions	i	seguiments	dels	diferents	assentaments	de	la	ciutat.	

8.1	 Es	demana	un	equipament	per	a	la	creació	
d'un	Museu	del	còmic	i	es	proposen	El	
Consolat	o	l’edifici	de	la	productora	Balet	&	
Blai.	

RESPOSTA	INICIAL.	El	Regidor	apunta	que	encara	no	s'ha	fet	la	cessió	a	l'Ajuntament	
de	l’edifici	del	Consolat**.	Creu	que	és	important	tenir	un	Museu	del	còmic	i	cal	pensar	
en	possibles	espais.		
	
Us	informem	que,	malgrat	que	la	gestió	de	museus	no	és	competència	municipal,	el	
passat	27	de	gener	es	va	fer	una	reunió	amb	el	Grup	d'Estudis	per	tal	de	buscar	una	
alternativa	adient	per	a	la	preservació	i	socialització	d'aquest	material.		
	
**	Amb	data	20	de	novembre	de	2015	es	va	formalitzar	l’acta	de	lliurament	per	part	
de	la	Diputació	de	Barcelona	a	l’Ajuntament	d’aquesta	finca.	
	

8.2	 S’informa	que	el	Grup	d’Estudis	Coll-
Vallcarca	té	pendent	editar	un	llibre	però	
manca	obtenir	finançament.	

RESPOSTA	INICIAL.	El	Regidor	comenta	que	es	pot	plantejar	una	subvenció	per	tal	de	
finançar	l’edició.	
	
Us	informem	que	continuarem	buscant,	de	forma	conjunta,	alternatives	a	aquest	
projecte.	
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9.1	 Els	gossos	sense	lligar	al	parc	de	la	Creueta	
del	Coll	són	una	molèstia.	
	

RESPOSTA	INICIAL.	El	Conseller	informa	que	s’està	treballant	en	el	desenvolupament	
d’àrees	d’esbarjo	per	als	gossos.	

9.2	 Es	denuncia	que	el	solar	del	pg.	Mare	de	
Déu	del	Coll,	32-38,	no	només	és	un	
problema	d’ocupació	sinó	també	un	negoci	
il·legal.	

RESPOSTA	INCIAL.	S’	apunta	que	hi	ha	una	actuació	transversal	pels		assentaments.	
	
Us	informem	que	existeix	una	taula	Tècnica	amb	diferents	serveis	municipals	per	fer	
diagnòstic,	accions	i	seguiment	dels	diferents	assentaments	de	la	ciutat	
	

9.3	 Es	torna	a	insistir	en	els	problemes	
lumínics	de	l’escola	Virolai.	

Us	informem	que	el	passat	18	de	gener	l’escola	Virolai	va	comunicar	al	Districte	que	
ja	han	executat	correccions	concretes	(disminució	del	50%	de	la	il·luminació	de	la	
pista	de	bàsquet)	per	tal	de	pal·liar	les	molèsties	al	seu	entorn.	
	

9.4	 S’evidencia	el	malestar	pel	trasllat	dels	
Serveis	Socials	al	c.	València	i	l’afectació	
que	suposa	per	al	barri.	

RESPOSTA	INICIAL.	EL	Director	de	Serveis	a	les	Persones	i	Territori	recorda	que	no	hi	
ha	un	CSS	a	cada	barri.	En	aquest	cas	atén	als	barris	de	La	Salut,	Vallcarca	i	El	Coll.	El	
trasllat	dels	Serveis	Socials	al	c.	València	és	transitori	i	queda	garantida	l’atenció	i	el	
treball	comunitari.	
	

10	 Es	demana	un	semàfor	al	c.	Farigola	davant	
de	l’escola	del	mateix	nom.		

RESPOSTA	INICIAL.	El	Conseller	informa	que	s’estan	estudiant	diverses	possibilitats	per	
millorar	la	mobilitat	en	aquest	punt	(semàfor	amb	polsador,	radar	pedagògic...).	
Aquest	fet	es	comunicarà	a	l’escola.	
	

11.1	 Es	posa	en	evidència	la	brutícia	al	c.	Riu	de	
la	Plata.	

Us	informem	que	es	farà	un	seguiment	de	la	situació	per	tal	de	prendre	les	mesures	
oportunes.	
	

11.2	 Es	reclamen	pilones	d’entrada	al	Park	
Güell.	

Us	comuniquem	que,	en	el	marc	del	procés	participatiu	del	PAM-PAD	2016-2019	
(Pla	d’Actuació	Municipal	–	Pla	d’Actuació	de	Districte)	s’activarà	una	plataforma	
digital	per	incloure	aquelles	propostes	que	no	han	estat	prèviament	incorporades	
dins	del	document	inicial	de	PAD	2016-2019.	Us	convidem	a	afegir-hi	la	vostra	
demanda,	la	qual	podrà	rebre	el	suport	d’altres	persones	que	comparteixin	el	mateix	
interès	o	necessitat	per		desenvolupar	l’actuació.		
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11.3	 Es	proposa	multar	a	qui	no	reculli	els	
excrements	del	seu	gos.	

Us	comuniquem	que,	en	el	marc	del	procés	participatiu	del	PAM-PAD	2016-2019	
(Pla	d’Actuació	Municipal	–	Pla	d’Actuació	de	Districte)	s’activarà	una	plataforma	
digital	per	incloure	aquelles	propostes	que	no	han	estat	prèviament	incorporades	
dins	del	document	inicial	de	PAD	2016-2019.	Us	convidem	a	afegir-hi	la	vostra	
demanda,	la	qual	podrà	rebre	el	suport	d’altres	persones	que	comparteixin	el	mateix	
interès	o	necessitat	per		desenvolupar	l’actuació.	
	

12.1	 Es	reclamen	les	voreres	al	c.	Eudald.	 Us	informem	que	amb	data	3	febrer	es	va	realitzar	una	reunió	amb	la	Associació	de	
Veïns		per	donar	resposta	a	les	demanda	plantejades	per	l’Associació.	Pel	que	fa	a		
aquest	concret	us	comuniquem	que,	en	el	marc	del	procés	participatiu	del	PAM-PAD	
2016-2019	s’activarà	una	plataforma	digital	per	incloure	aquelles	propostes	que	no	
han	estat	prèviament	incorporades	dins	del	document	inicial	de	PAD	2016-2019.	Us	
convidem	a	afegir-hi	la	vostra	demanda	
	

12.2	 Es	demana	el	soterrament	de	les	línies	
aèries	c/	Bonifaç	i	Pau		Ferran.		
	

Actuació	realitzada	

12.3	 S’indica	que	cal	una	zona	verda	
d’aparcament	a	la	zona.		

Us	comuniquem	que,	en	el	marc	del	procés	participatiu	del	PAM-PAD	2016-2019	
(Pla	d’Actuació	Municipal	-	Pla	d’Actuació	de	Districte)	s’activarà	una	plataforma	
digital	per	incloure	aquelles	propostes	que	no	han	estat	prèviament	incorporades	
dins	del	document	inicial	de	PAD	2016-2019.	Us	convidem	a	afegir-hi	la	vostra	
demanda,	la	qual	podrà	rebre	el	suport	d’altres	persones	que	comparteixin	el	mateix	
interès	o	necessitat	per		desenvolupar	l’actuació.	
	

12.4	 Es	denuncia	la	perillositat,	per	als	vianants,	
de	la	confluència	del	c.	Tirso	amb	el	c.	Font	
del	Coll	i	es	demana	solucionar-ho.	

Us	comuniquem	que,	en	el	marc	del	procés	participatiu	del	PAM-PAD	2016-2019	
(Pla	d’Actuació	Municipal	-	Pla	d’Actuació	de	Districte)	s’activarà	una	plataforma	
digital	per	incloure	aquelles	propostes	que	no	han	estat	prèviament	incorporades	
dins	del	document	inicial	de	PAD	2016-2019.	Us	convidem	a	afegir-hi	la	vostra	
demanda,	la	qual	podrà	rebre	el	suport	d’altres	persones	que	comparteixin	el	mateix	
interès	o	necessitat	per		desenvolupar	l’actuació.	
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13.1	 Es	sol·licita	la	reubicació	de	dos	
contenidors	de	brossa	que	es	troben	a	la	
porta	del	seu	domicili.	
	

Us	informem	que	ens	posarem	en	contacte	amb	vostè,	per	tal	de	fer-hi	una	visita	
conjunta	i	estudiar	les	possibles	alternatives,	sense	perjudicar	d’altres	comunitats.	
	

13.2	 Es	fa	una	pregunta	directa	al	Conseller	de	
la	CUP.	
	

RESPOSTA	INICIAL.	El	Conseller	de	barri	excusa	la	seva	absència	i	recorda	que	està	
present	un	altre	company	del	mateix	grup	polític.	

14.1	 Es	fa	palesa	la	brutícia	d’excrements	de	
gossos	darrere	de	l’escola	Montseny.	
	

Us	informem	que	la	periodicitat	del	servei	de	neteja	en	aquesta	via	verda	és	de	dos	
cops	a	la	setmana.	

14.2	 Es	demana	un	senyal	de	limitació	de	la	
velocitat	al	pg.	Turull.	
	

Us	informem	que	s'hi	ha	iniciat	un	estudi	de	viabilitat.	

14.3	 Expropiacions	per	futures	ocupacions.		 RESPOSTA	INICIAL.	Aquests	solars	municipals	entren	dins	del	projecte	dels	Tres	
Turons.	
	
Us	informem	que	el	projecte	Tres	Turons	serà	una	de	les		prioritat	d’aquest	mandat.	
Per	aquest	motiu,	s’ha	inclòs	en	el	document	base	inicial	que	es	presenta	com	a	
proposta	de	PAD	2016-2019	(Pla	d’Actuació	de	districte).	A	partir	d’aquest	
document,	s’hi	afegiran	o	modificaran	les	aportacions	que	faci	la	ciutadania	dins	del	
procés	de	participació	del	PAM-PAD.	
	

14.4	 Es	sol·licita	el	tancament	d'un	espai	obert	
que	s'ha	destinat	als	gats.	

RESPOSTA	INICIAL.	El	Conseller	apunta	la	voluntat	de	reforçar	les	colònies	de	gats.	
	
Us	informem	que	no	es	preveu	cap	nova	actuació	en	aquest	solar	i	que	s'ha	fet	una	
reubicació	dels	gats	a	un	solar	més	adient	a	les	seves	necessitats.	
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15.1	 Es	demana	la	urbanització	del	c.	Torrent	
del	Remei.	

Us	informem	que	incorporem	la	seva	petició	dins	de	la	plataforma	digital	que	recull	
les	propostes	per	a	les	actuacions	de	PAD	2016-2019	(Pla	d’Actuació	de	Districte).	
Des	d’aquesta	plataforma	podrà	rebre	el	suport	d’altres	persones	que	comparteixin	
el	mateix	interès	o	necessitat.	
	

15.2	 Es	sol·licita	una	resposta	integral	per	als	
camins	escolars.	

RESPOSTA	INICIAL.	EL	Conseller	anuncia	la	realització	d'un	pla	de	mobilitat	del	barri	
per	buscar	solucions	globals.	
	
Us	informem	que	és	prioritat	d’aquest	mandat	la	realització	d’aquesta	actuació.	Per	
aquest	motiu,	s’ha	inclòs	en	el	document	base	inicial	que	es	presenta	com	a	proposta	
de	PAD	2016-2019	(Pla	d’Actuació	de	districte).	A	partir	d’aquest	document,	s’hi	
afegiran	o	modificaran	les	aportacions	que	faci	la	ciutadania	dins	del	procés	de	
participació	del	PAM-PAD.	
	

15.3	 Es	reivindica	l’IES	Vallcarca	 REPOSTA	INICIAL.	El	Conseller	recolza	la	proposta	i	assegura	que	continuaran	
demanant-ho	al	Consorci.	
	
Us	informem	que	es	manté	la	demanda	municipal	als	organismes	escaients	sobre	la	
necessitat	de	l'IES	Vallcarca.	
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